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Frågestund efter årsmöte, måndag 19 november 2018 

Ca 15 medlemmar samt styrelsen är närvarande 

 

 

 

Renovering av balkonger på Hugo Alfvéns väg 

Boende meddelar att det finns balkonger som har rötskadade bräder 

 

Styrelsen informerar om att önskemål eller felanmälningar lämnas skriftligt i brevlådan på 

Hugo Alfvéns väg 2, alternativt skickas med e-post till styrelsen styrelsen@tonsattaren.se 
 

 

Framtida renoveringar 

Boende efterfrågar information om framtida renoveringar – styrelsen tar till sig att 

information till boende ska förbättras och att sådan information ska lämnas via medlemsbrev 

 

 

Död gran vid fotbollsplanen bör tas bort 

Granen ska kontrolleras, och om så behövs, kommer den att tas bort 

 

 

Bristande trappstädning i punkthusen på Hugo Alfvéns väg 

Klagomål kommer från boende om trappstädningen – styrelsen kommer att kontakta Fejax 

AB (som ansvarar för städningen i trapphus, tvättstugor och samlingslokaler) och påtala att 

noggrannare städning bör ske 

 

 

Eloge till styrelsen! 

Boende ger sin eloge till styrelsens svar till kommunen angående planprogrammet och 

handlingsplanen för Valsätra/Gottsunda som även rörde brf Tonsättaren, 

 

 

/Karin Wälivaara Ramstedt 
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